
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 4/2024 

IV Posiedzenie w dniu 24 września 2024  

Obrady rozpoczęto 24 września 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:13 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1.Sławomir Bochnia 

2. Ireneusz Kluba 

3. Agnieszka Makles 

4. Robert Miara 

5. Joanna Pryzwan 

Goście: Grażyna Borycka, Anna Kuras, Kinga Ślązak,  

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji Ireneusz Kluba, który powitał 

wszystkich zebranych i przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są zmiany w porządku obrad. Wobec braku propozycji 

zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sławomir Bochnia, Ireneusz Kluba, Robert Miara, Joanna Pryzwan 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Makles 

 

 3. Kontrola załatwianych skarg i wniosków mieszkańców gminy. 

Informacje na temat kontroli skarg i wniosków mieszkańców Gminy Miedźno przedstawiła 

Sekretarz Anna Kuras. Omówiła jakie skargi i wnioski wpłynęły do Gminy Miedźno. 

Wnioski złożone przez mieszkańców gminy dotyczyły głównie wsparcia finansowego 

wydarzeń integracyjnych i rozrywkowych organizowanych na terenie gminy. W większości 

wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie.  



Do organu stanowiącego czyli Rady Gminy wpłynęły trzy skargi, natomiast do organu 

wykonawczego wpłynęła jedna skarga. 

 

 

3. Kontrola systemu gospodarowania odpadami. 

Sytuację finansową opłat za gospodarowanie odpadami przedstawiła podinspektor Kinga 

Ślązak.  

4. Kontrola delegacji i ryczałtów za 2023 rok oraz I półrocze 2024 roku. 

Skarbnik Grażyna Borycka omówiła zestawienie delegacji i ryczałtów za 2023 rok oraz I 

półrocze 2024 roku. 

 

5. Kontrola zasadności umorzeń i zwolnień podatkowych. 

Grażyna Borycka przedstawiła oraz omówiła wnioski o przyznanie ulg w spłacie podatków, 

które wpłynęły do Wójta Gminy Miedźno.  

 

6. Sprawy różne. 

Przewodniczący Kluba podjął temat tabliczek informacyjnych umieszczonych na terenie 

gminy. Zgłosił fakt, że tablice nadają się do wymiany. Skarbnik Grażyna Borycka 

odpowiedziała, że materiały na tabliczki są zakupione i panowie Konserwatorzy zajmą się 

wymianą w najbliższym czasie. 

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący podziękował za obecność i zakończył 

posiedzenie komisji. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Ireneusz Kluba 

 

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


